
PROTOKOLL for Styret i NFFO.  

Ekstraordinært styremøte 9. september 2024, Oslo, Spaces Tullinløkka 

MøƩ: Aage Borchgrevink, Merete Franz (trakk seg som nestleder og gikk ut av styret eƩer Sak 3), Linn T. 

Sunne, Ingerid S. Straume (på Teams), Espen Ytreberg, Asbjørn Jaklin (på Teams Ɵl og med sak 2), Hanan 

Abdelrahman (på Teams Ɵl og med sak 2), Nina Herland (for Julian Killengreen. Herland forlot møtet når 

interne forhold i administrasjonen ble diskutert), Ingeborg Eliassen (på Teams), Mah‐Rukh Ali (Ɵl og med 

sak 2), Geir Uvsløkk (Ɵl og med sak 2). 

Generalsekretær Arne Vestbø var Ɵl stede under behandlingen av sak 1.  

Styreleder åpnet møtet. Møtet var vedtaksdykƟg.  

 

Orienteringssak: 

Sak X1 (2024 – 2025)  Organisasjonsutvikling og arbeidsmiljø: status 

Styreleder ønsket velkommen. DereƩer holdt verneombud Camilla Widholm og administrasjonssjef 

Ranveig Tveitnes hver for seg innledninger med anledning Ɵl oppfølgingsspørsmål. Til sluƩ orienterte 

generalsekretær og nestleder.  

Nestleder ba om å få siƩ innlegg vedlagt protokollen. Styret ønsket i Ɵllegg at styreleders notat som 

fulgte med innkallingen skulle legges ved. Siden begge dokumentene inneholder personsensiƟv 

informasjon, ble det besluƩet at notatene legges ved i en b‐protokoll og dermed ikke offentliggjøres. 

 

Diskusjonssak: 

Sak X2 (2024 – 2025)  Organisasjonsutvikling og arbeidsmiljø: styrets rolle 

Innledning ved styreleder og dereƩer diskusjon. 

 

Vedtakssaker: 

Sak X3 (2024 – 2025)  Tillit Ɵl generalsekretæren 

Styret gjorde følgende vedtak med fem stemmer for, ingen mot og to avholdende: 

«Generalsekretæren har styrets fulle Ɵllit, og vi støƩer ham i hans arbeid med 

organisasjonsutviklingen og arbeidsmiljøet. Vi ber ham fortseƩe å gi jevnlige statusoppdateringer Ɵl 

styreleder og styret om utviklingen av administrasjonen og dens arbeidsmiljø. Nestleder har i denne 

saken gåƩ langt utover sine fullmakter, og har opptrådt svært illojalt overfor generalsekretæren.» 

Styremedlem Ingerid Straume og varamedlem Ingeborg Eliassen ba (på vegne av seg selv) om følgende 

protokollƟlførsel:  

«Saksframlegget ble gjort på en måte som saƩe styret i en tvangssituasjon som vi fant uheldig.» 



 

Sak X4 (2024 – 2025)  Tillit Ɵl styreleder  

Styret gjorde følgende vedtak med seks stemmer for, ingen mot og ingen avholdende: 

«Styret har Ɵllit Ɵl styreleders håndtering av arbeidet med organisasjonsutvikling og arbeidsmiljø.»  


